
 
Moravskoslezský krajský fotbalový svaz 

ZÁPIS  č. 9 

ze schůze Komise mládeže MS KFS 21.1. 2010 

 

Přítomni:   Zajíc, Pindor, Hlaváč, Jalůvka, Stanovský, Dzida, Třuslo, Trucha, Kutty, 

                    Jakubek 

Omluveni:  Procák, Choholáček, Kotala 

Hosté:         Bednář, Bitta, Černohorský, Ožana, Pánik 

Program:     
1. Zahájení schůze.  

2. Kontrola zápisu KM č.8 z  18.12. 2010  

- Pohár Předsedy KM ČMFS pro Moravu (16.-17.1. 2010  Zlín U-14) +  jednodenní        

  soustředění (15.1. 2010) v Bílovci- výběr MS KFS U-14 se umístil na 3. místě, akce  

  proběhla úspěšně a bez problémů.  

3.  Plán akcí na únor 2010: 

        - halový turnaj výběrů OFS a MěFS, který organizuje KM MS KFS ve spolupráci  

  s OFS Frýdek-Místek se bude konat 2.2.2010 v Brušperku 

 - halový turnaj výběrů OFS a MěFS, který organizuje KM MS KFS ve spolupráci  

  s OFS Opava se bude konat 25.2.2010 v Opavě 

4. Sjednocení pravidel proorganizování turnajů OFS a MěFS 

 - pravidla sjednocena, příspěvek na pronájem sportoviště pro turnaj bude jednotný, 

   a to vždy 4.000,-Kč 

5. Vystoupení Předsedy MS KFS Bc. Martina Bednáře: 

 - informace o grantech, o které MS KFS žádal na Krajském úřadu Moravskoslezského    

              Kraje, z čehož vyplývá  

- jednotlivé OFS můžou fakturovat náklady za dopravu na turnaje výběrů OFS a MěFS  

přímo na MS KFS, a to do souhrnné výše 10.000,-Kč  

 - organizátor turnaje může dostat navýšený příspěvek na pronájem sportovišť až o 

2.000,-Kč, za předpokladu, že částka bude použita pro mládež v rámci OFS (nutno 

doložit smlouvou). Pokud některý okres navýšení nevyužije, bude použito pro ostatní 

OFS. 

6. Zpráva zástupce Moravskoslezského kraje v KM ČMFS pana J. Bitty o chystaných 

změnách v mládežnických kategoriích. Tento bod přešel plynule v diskusi. Z diskuse 

vzešel tento závěr: vzhledem k čerstvosti informací je třeba prostudovat informace  

ze semináře SCM a SpST v Hradci Králové. Další schůze KM MS KFS bude 

operativně svolána na čtvrtek 4.2.2010. Výstup z této schůze bude prezentován jako 

stanovisko KM MS KFS k problematice reorganizace mládežnických soutěží.  

7. Různé: 

- Předseda KM MěFS Ostrava p. Ožana vznesl připomínky k vytížení hráčů během       

  turnajů OFS a MěFS  (nerovnoměrné zatížení, maximální vytíženost nejlepších hráčů, 

  hra na výsledky a vítězství), návrh na změnu systému turnajů, tzn. místo druhého  

   halového turnaje hrát turnaj venku na umělé trávě 

 - p. Dzida vznesl návrh, aby se zavedla návaznost (pokračování) halových turnajů OFS 

  a MěFS pro vítěze jednotlivých moravských krajů (finále 5 vítězů moravských krajů) 

- p. Černohorský vznesl požadavek, aby jednotlivé OFS (MěFS) dostali vždy  

  na  organizaci turnaje „balíček“ financí, který by použili na financování turnaje 

Příští schůze KM MS KFS proběhne ve čtvrtek 4.2.2010 v 16.00 hod. v novém sídle  

MS KFS (Nám. Svatopluka Čecha 10, 702 00 Ostrava). 


